
 
 Referat af skolebestyrelsesmøde nr. 3 2020/2021 

 

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: 
Kirstinedalsskolen, 21. oktober 2020 kl. 17.00 – 20:00  

 

Møde. NR. 3 – 2020/21 

Tilstede 

Forældre: Marianne Dyreholdt, Kirsten Borchsenius, Lotte 

Sanchez,Dyreholdt, Kirsten Borchsenius, Lotte Sanchez, 

Thomas Christensen, Martin Vilmann, Annette Nordal Lund, LasseNordal 

Lund, Lasse 
Odgaard, Louise Abkjær Kristensen, Kevin Elling Larsen 
 

Medarbejdere: Kim Heller, Eva Andersen 

 

Ledelse: Lars Frisch, Søren Fini Christensen, Rikke Aagaard 

 

Elevråd: Simon Oesten 

Afbud 

Forældre:  

 

Medarbejdere:  

 

Ledelse:  

 

Elevråd: Jacob Vingaard 

Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Punkt til beslutning 

 

Godkendt. 

2. Nyt fra elevrådet 

Orienteringspunkt 

 

Simon er valgt som elevrådsformand og 

Jacob er næstformand. 

Pt. Er der en drøftelse om hvorvidt den 

aflyste motionsdag kan planlægges til 

foråret istedetfor. Mange af de aktiviteter 

der skulle være afholdt indtil nu, er blevet 

aflyst pga. Corona. Der er møde igen på 

mandag – hvor der skal samles op på 

årshjul og aktiviteter. 

3. Temadrøftelse 

Skolebestyrelsen drøfter og sætter mål for 

den kommende periode. 

Ledelsen præsenterer de kommende 

indsatsområder.  

 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 

Bestyrelsen har valgt tre fokuspunkter som 

der skal arbejdes med i den kommende 

periode. Medarbejdertrivsel, inklusion og 

faglighed.  

Der bliver sat mål og stepping stones for de 

tre områder i forhold til en kommende 

proces. 



 

 Punktet kommer på dagsorden til næste 

møde. 

4. Økonomi 

Ledelsen orienterer om den økonomiske 

status 

Punkt til orientering 

 

Punktet er taget til efterretning. 

5. Nyt fra: 

 

a) Formanden 

 

b) Medarbejderne 

 

 

c) Ledelsen 

Tilgang og afgang 

Covid-19 

 

 

Punkt til orientering 

 

Formanden 

Der skal laves fælles julehilsen. 

Køge kommune der en af de kommuner 

hvor der er flest elever der går på fri- eller 

privatskole. Der ligger en opgave i at få 

borgerne til at vælge folkeskolen til. 

Medarbejderne 

Corona påvirker medarbejderne i forhold til 

at arbejde under retningslinjerne og det 

vilkår det giver. 

Ledelsen 

Covid 19 gjorde at vi måtte lukke skolen i 

uge 41 og overgå til online undervisning – 

det er en klar fornemmelse at det er gået 

stille og roligt og der har ikke været 

udfordringer med at starte op igen efter 

efterårsferien. 

1/11 kommer der et nyt fraværssystem. Der 

kommer informationer ud herom senere.  

Der er pt. Drøftelser om hvordan vi gør med 

kommende skolestartere, da vi som 

situationen er lige nu, ikke kan afholde 

åbent hus som vi plejer. 

Vi har haft ansættelsessamtaler i dag, da vi 

har en lærer der går på barsel i november 

samt en lærer der er langtidssygemeldt. 

Der har været en indskrivning og ingen 

udskrivninger siden sidst. 

Vi er pt. Ramt af aflysninger på forskellige 

arrangementer pga. Covid-19 

SFO har lavet forskellige tiltag for at 

stramme yderligere op i forhold tli 

retningslinjerne vedr. Corona. 

SFo er ved at få skiftet vinduer. 

6. Evt Stor ros til alle medarbejdere omkring 

håndtering af nedlukningen i uge 41. 

 

Møder fremadrettet bliver rykket til kl. 

17.30 

7. Lukket punkt  

   

I løbet af mødet vil det blive serveret en let anretning 


